

Närvarande:

Jenny Westerlin	Sammankallande
Bernt Johansson	Ledamot
Max Larsson	Ledamot
Philip Lund	Adjungerad
Mikael Norén	Miljösamordnare
Fredrik Hansson	Koordinator

Ej närvarande, Mikael Lundblad & Olle Bergman

1. MÖTETS ÖPPNANDE

Mikael Norén öppnar mötet och hälsar alla välkomna till kvällens möte då Jenny anslöt senare under mötet.

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Dagordningen godkändes.

3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Finns publicerad på hemsidan, <https://www.svemo.se/om-forbundet/vart-miljoarbete-forbundet>

4. EKONOMI

Vi har fått besked om att budgeten för 2026 kommer sänkas med 10%, verksamhetsplan skall lämnas in senast 5 nov. Nästa möte skall MK gå igenom den kommande planen.

5. MILJÖ/HÅLLBARHETS UTBILDNING IUP

1 september kl 19.00 har vi haft avstämning med Svensk Bilsport gällande nya utbildningarna i IUP.

Nästa träff blir den 13 oktober med Sofia SBF och Henrik Esting Svemo via teams. Planen är att det ska vara klart under oktober för att kunna ha dessa nya framtagna utbildningar tillgängliga digitalt för våra medlemmar.

6. KOMMUNIKATIONSPLAN

I slutet av varje månad publicerar vi aktuellt ämne inom hållbarhet på hemsidan, för september blir det om Mikael Noréns besök på Eskilstuna Motorstadion, där Sveriges Radio P4 gjorde ett reportage om det positiva arbetet för biologisk mångfald med Nils Ryrholm.

7. DISTRIKTEN - MK Teamsmöte 16 september kl 20.00

MN har gjort en PPT om det vi presenterade, genomgång kommande utbildningar och miljöfrågor som är aktuella i distrikten.

Bra att ha dessa möten ca 3 ggr per år, nästa möte planeras i jan/feb 2026.

8. SKRIVELSER

8.1 Mikael och MK har fortsatt hjälpt Linköping MS och haft teamsmöte den 17 september och gått igenom de kommunen vill ha svar på, vi har givit råd om hur man kan gå vidare och miljöadvokaten kommer att hjälpa till med ett svar på kommunens skrivelse. Då det gäller ljudproblemantik från RR, Trackracing och MX.

9. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA

MK genomgång av arbetstavlan för avstämning om var vi är i nuläget och uppdaterade.

10. ÄRENDEN

10.1 Nationella tävlingsreglementet 2026

Annika Pettersson, ansvarig för de nya digitala reglerna via projektet S12 har påbörjat överflyttning av Miljö/hållbarhetsregler till den nya strukturen. FH/MN har uppdaterat punkter och skickat dessa till AP.

Projektmötet med S12 kommer ske via teams 2 oktober.

10.2 Skötselplan för motorbana

MN och BMK Uddevalla/Anders Bolin har gått igenom och uppdaterat sin skötselplan för sin anläggning för att följa uppsatta mål sedan tidigare.

10.3 Klimatberäkningsmodell

Vi har haft ett flertal möten via teams för att jobba fram en beräkningsmodell våra föreningar ska kunna ha på sina tävlingar, BMK Uddevalla har påbörjat att redovisa sitt senaste VM i MX som skedde i augusti.

10.4 Hållbarhetsstrategi

Ett flertal möten har hållits för att få klart den nya strategin, Philip, MN o ev Jenny ska presentera detta för styrelsen, via teamsmöte den 15 oktober. Strategin gäller för 2026 och framåt.

10.5 Miljöforum 15-16 november, Arlanda

FH har skickat ut inbjudan till förbundsledningen och MN till distrikten.

Anmälningar sker via IUP och börjar nu komma in och styrelsen kommer att hålla sitt styrelsemöte söndagen den 16 november och kommer därför medverka på miljöforum under lördagen och vissa delar under söndagen.

Genomgång av vilka föreläsare och vad de ska presentera, det kommer även 2-3 representanter för frömattan/blomsteräng som gjordes i september 2024 hos Arlanda MC, gällande biologisk mångfald och de kommer presentera förslag på sina lösningar om hur de kan vara med och bidra till våra föreningar.

EU har nu bestämt att fossila bränslen inte kommer att få säljas efter 2042, alltså enbart 17 år framåt i tiden, det kommer att ske förändringar från 2027 och priser kommer att öka. Åsa Håkansson från Drivkraft Sverige kommer att komma och prata Därav så behöver vi ännu mer se över alternativa drivmedel inom våra förbund.

10.6 Motion till Riksdagen

MN/Jamie har skickat motion gällande ljudproblemantik via Moderaterna?

11.7 Inköspolicy

MN har skickat in om ny inköspolicy för förbundet till tf. GS för granskning.

11. RAPPORTER

11.1 Svemo styrelse

MK har nu äntligen fått klart skrivelsen och kommer skicka den till styrelsen för beslut, skrivelsen gäller bla namnbyte till hållbarhetskommittén.

11.2 Styrelserapport

Fredrik skriver återkommande rapporter till styrelsen inför dess styrelsemöten.

12. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING

Nästa möte blir via teams 21 oktober kl.20.00

Inför höstens planerade möten har MN bjudit in MK fram till mars 2026, via teamsinbjudan till alla ledamöter.

Vid pennan

Fredrik Hansson
2025-09-23

Justerare

Mikael Norén
Justerat via e-post 2025-09-26